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Beste leden van Plaatselijk Belang Workum

De langste adem!
In de veronderstelling dat de pandemie ons vanaf de 
zomer 2021 definitief niet meer in zijn greep zou hou-
den, startte het bestuur van Plaatselijk Belang Workum 
in september 2021 met nieuwe energie aan een nieuw 
en uitdagend bestuurlijk jaar.
De succesvolle glasvezelcampagne, die naar verwach-
ting in het eerste kwartaal van 2022 opgeleverd wordt, 
sterkte het bestuur om vol enthousiasme weer met 
nieuwe en/of bestaande uitdagingen aan de slag te 
gaan. Geplande projecten zijn onder andere de toe-
komst van de Klameare, de inrichting van de drie toe-
gangspoorten naar Workum en diverse kansrijke projec-
ten uit de Kwaliteitsimpuls.  

Eindelijk zouden we hierbij weer “gewoon” fysiek kun-
nen vergaderen, en onze contacten met overheid, in-
woners en ondernemers op een niet digitale wijze kun-
nen onderhouden. Maar niets bleek minder waar. Vanaf 
oktober 2021 raakte Nederland en dus ook Workum 
wederom in de ban van het corona virus. Er restte ons 
een tweede winter, waarin veelal vanaf beeldschermen 
gecommuniceerd moest gaan worden en gezamenlijke 
bijeenkomsten niet mogelijk waren. Als Plaatselijk Be-
lang zijn we er aan gewend dat we om onze doelen 
te bereiken vaak een lange adem nodig hebben. Maar 
deze lange adem wordt “afgeknepen” indien op het 
onderhouden van contacten en ontmoetingen met ver-
antwoordelijke bestuurders en organisaties zo veel be-
perkingen van toepassing zijn.

Een gevoel van moedeloosheid en lusteloosheid be-
gon dan ook bij het bestuur te ontstaan. Dit verander-
de echter toen wij de brede steun van onze inwoners 

bij de Winterfair in november konden ervaren. Tijdens 
deze uitermate geslaagde winterfair werden wij door 
vele inwoners geïnspireerd om ons vol overgave te 
blijven inspannen voor de voorzieningen en leefbaar-
heid in onze stad. De wervingscampagne leverde die 
avond enkele tientallen nieuwe leden op. Dit gaf ons 
de broodnodige impuls om ondanks alle beperkingen 
aan de slag te gaan.

Al zullen we hierbij wellicht een nog langere adem 
moeten hebben, is er namelijk nog genoeg voor Wor-
kum te bereiken. Onze stad is prachtig maar kan nog vi-
taler, mooier en leefbaarder. Het is een genot om daar 
als bestuur samen met de diverse andere verenigingen, 
inwoners en ondernemers in onze stad aan te mogen 
werken. Al hebben we hier de langste adem bij nodig.

Waar we momenteel mee bezig zijn of hebben bereikt 
leest u verder in deze Nieuwsbrief.   

Met vriendelijke groet
Richard de Vries | voorzitter | april 2022
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ALLEEN VOOR LEDEN

Uitnodiging jaarvergadering 2022  
Hierbij nodigen wij u uit voor de Algemene Ledenvergadering van de

Vereniging Plaatselijk Belang Workum, welke gehouden zal worden op

donderdag 21 april 2022 in de Klameare te Workum, aanvang 20.00 uur.

Agenda

1.  Welkom en opening

2.  Vaststellen van de agenda

3.  Mededelingen van de secretaris

4.  Notulen jaarvergadering d.d. 29 april 2021 (zie elders in deze nieuwsbrief)

5.  Jaaroverzicht 2021

6.  Financieel verslag 2021

7.  Vaststelling begroting 2022 (zie elders in deze nieuwsbrief)

8.  Bestuursverkiezing:

 Aftredend Corrianna Agricola, niet herkiesbaar

 Sandra Buijs, herkiesbaar

 Hessel Wesselius, verlengde termijn

 In deze nieuwsbrief wordt een nieuwe kandidaat voorgesteld: Eleanor Tillema.

 Tegenkandidaten kunnen zich tot de vergadering aanmelden. 

PAUZE

Aansluitend: presentatie ‘Workum weer Groen’

   presentatie Stand van zaken Klameare

10.  Rondvraag

11.  Sluiting

Met vriendelijke groet, Bestuur Plaatselijk Belang Workum

Er zijn inmiddels al meerdere maanden verstreken sinds 
Workum van Delta het bericht ontving dat alle huishou-
dens in Workum een aansluiting kunnen krijgen. Hierbij 
worden de aangemelde huishoudens voorzien van een 
definitieve werkbare aansluiting. Alle andere woningen 
kunnen in de toekomst worden voorzien van glasvezel, 
zonder dat hiervoor weer de hele straat open hoeft.

Vele maanden werd er in Workum druk gegraven en glas-
vezel kabel aangelegd. Tot op de dag van het schrijven 
van deze update worden de laatste wijken aangelegd.

Eerder is het basis verdeelstation al geplaatst op de
Stedspôle. Dit verdeelstation maakte direct na plaatsing 
flink de gemoederen los, aangezien deze “kast” pontifi-
caal de historische omgeving ontsierde. Gelukkig bleken 
door alle ophef Delta en de gemeente bereid het glasve-
zel verdeelstation te verplaatsen naar een minder opval-
lende plaats op de Stedspôle. Dit is inmiddels uitgevoerd. 
Het verdeelstation zal nog verder worden gecamoufleerd 
door beplanting aan te brengen en het schilderen van het 
station in een vergelijkbare kleur als het nabij gelegen 
toiletgebouw.

Van Delta en de aannemer kregen wij aan het einde van 
de campagne het bericht dat men ernaar streefde de eer-
ste huizen direct na de zomer van 2021 aan te sluiten. 

Glasvezel project: een update

Het hele project zou dan voor het einde van 2021 moeten 
zijn afgerond, aldus Delta. Regelmatig hebben wij contact 
gezocht met Delta Fiber en de providers Delta en Caiway 
met betrekking tot de planning en voortgang. Het bleek 
voor de partijen echter lastig hierover concrete uitspraken 
te kunnen doen. Een aantal weken geleden is er wel meer 
duidelijkheid gegeven door middel van een nieuwsbrief.

In de Nieuwsbrief valt te lezen dat het project te maken 
heeft met tegenslag. Het eerder genoemde glasvezel ver-
deelstation moet namelijk nog worden aangesloten aan 
het elektriciteitsnetwerk van Liander. En die organisatie 
heeft grote capaciteitsproblemen. Zonder werkend ver-
deelstation kunnen de glasvezel aansluitingen niet geac-
tiveerd worden, dus het wachten is op Liander. Pas dan 
kan Delta Fiber de aansluitingen opleveren en kunnen de 
providers de abonnementen gaan activeren en de instal-
latie voltooien. 

Volgens de nieuwe planning zullen eind maart 2022 de 
eerste huishoudens worden aangesloten en zal het project 
definitief afgerond zijn in het derde kwartaal van dit jaar. 
Laten we hopen dat dus spoedig de eerste aansluitingen 
door de providers geactiveerd zullen worden zodat ook 
Workum eindelijk kan gaan genieten van supersnel inter-
net.  
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“In de afgelopen droge zomer hebben we gemerkt hoe 
belangrijk onze nationale regenton is. Het IJsselmeer bergt 
een voor Nederland onmisbare voorraad zoetwater. Maar 
net zo belangrijk is dat we de kustgebieden robuuster 
maken tegen extremere weeromstandigheden en water-
overlast.”

Aldus toenmalig minister Cora van Nieuwenhuizen (Infra-
structuur en Waterstaat) op 16-2-2019.

Het rijk en Friese partijen gaan daarom gezamenlijk bijna 
17 miljoen euro investeren in het versterken van de kust. 
Daarnaast is het geld bedoeld om de kust nog aantrek-
kelijker te maken. 

Om te zorgen dat Workum ook goed aan bod zou komen 
in dit project, is Plaatselijk Belang op initiatief van Henk 
Miedema hierin gezamenlijk opgetrokken met bijvoor-
beeld de  Ondernemersvereniging, de Zeilvereniging en 
andere (direct) belanghebbenden. 

In een constructief vooroverleg hebben we onderling de 
speerpunten voor Workum besproken. In het vervolgtra-
ject heeft ook een afvaardiging van Plaatselijk Belang zich 
daarna ingeschreven voor de digitale “burgerparticipatie 
avonden Friese IJsselmeerkust”  van de Provincie Fryslan 
in samenwerking met Royal HaskoningDHV in maart 2021.

Als hoofddoel voor de IJsselmeerkust heeft de Provincie 
het volgende geformuleerd: het verbeteren en creëren 
van leefgebieden voor vogels en vissen en het verbinden 
van binnendijks en buitendijks gebied om de robuustheid 
van het ecosysteem te versterken. Het streven daarbij 
is om door het koppelen van ambities meerwaarde te
creëren.

IJsselmeerkust

Hierop hebben wij onder meer het belang onderstreept 
van: 
- de geplande tweede strekdam die verzanding van it 

Soal moet verminderen. Maar ook dat deze  geschikt 
zou moeten zijn voor andere zaken.

- vanaf de strekdam moeten vanaf het diepere deel kiel-
bootjes te water gelaten kunnen worden

- de huidige zandbank voor het strand moet op ca. 70-
100 cm waterdiepte gebracht worden. 

- de kwaliteit van het strand voor Workumers inclusief 
voorzieningen moet vrij toegankelijk blijven en kwalita-
tief verbeterd worden. 

- daarnaast hebben we ook andere suggesties m.b.t. 
looproutes door natuurgebied en naar uitkijkpunt aan-
gedragen.

Over de uitkomst van de onze gezamenlijke inspanningen 
zijn we in eerste instantie tevreden. 
Het deelgebied Workum (Workumerwaard – Stoenckher-
ne) staat in de eerste fase direct met meerdere zaken op 
de project-agenda, te weten:
- Verbeteren en uitbreiden natuur Workumerwaard (aan-

pak erosie)
- Verbeteren en uitbreiden natuur Stoenckherne (aanpak 

erosie)
- Verlengen strekdam tbv vaargeul It Soal waardoor de 

bereikbaarheid van Workum vanaf het IJsselmeer in lijn 
komt met die van andere grote (recreatie)havens in het 
IJsselmeergebied die vol op de wind liggen. Maar de 
strekdam krijgt ook gebruiksmogelijkheden voor recre-
atie (wandelpad, inlaatvoorzieningen voor boten en vis-
plateaus),

- Verbeteren mogelijkheden voor kitesurfers en water-
sporters bij strand.

- Kijkplateau ’Hokje Bakker’ en de kijkheuvel bij It Soal 

krijgen een onderhoudsbeurt, o.a. aan het toegangspad 
en door het plaatsen van bankjes bij de kijkheuvel. De 
kwaliteitsimpuls vormt een eerste aanzet om de weg 
naar ’Hokje Bakker’ op termijn te transformeren tot een 
’natuurboulevard’, één van de toekomstige ambities.

Uiteraard blijven we de voortgang in de gaten houden, 
zijn we aanwezig op de informatie-avonden en blijven we 
ons als Workum laten horen bij de Provincie en RoyalHas-
koning om ook overige wensen gerealiseerd te krijgen.
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Zoals in het Voorwoord van deze Nieuwsbrief al aange-
geven is er voor het bereiken van de doelstellingen voor 
Workum vaak de lange adem nodig. Deze lange adem is 
dan vooral nodig in de vele gesprekken die PB Workum 
voert met verschillende partijen, organisaties, bestuurders 
en/of betrokkenen bij onze mooie stad. Hieronder een 
“greep” uit de vele gesprekspartners van PB Workum.

Gemeente Sudwest Fryslân (SWF)  
Iedere kern in de gemeente SWF heeft een contactper-
soon cq stads coördinator toegewezen gekregen. Voor 
Workum is dit Yvonne Sieswerda. Met haar bespreekt PB 
Workum diverse onderwerpen aangaande de staat van de 
gemeentelijke voorzieningen in de stad en met betrekking 
tot gemeentelijke ontwikkelingen en de samenwerking. 
Zij dient voor PB Workum ook als centraal contactpersoon 
vanuit de gemeente SWF.
Naast een toegewezen stads coördinator, is er tevens een 
contactwethouder voor Workum vanuit het College. Met 
de contactwethouder, dit is momenteel wethouder Wie-
linga, is ca. 2 keer per jaar overleg. In deze overleggen 
bespreken we met name bestuurlijke en/of beleidskwes-
ties die voor Workum van belang zijn. 
Met diverse ambtelijke afdelingen van de gemeente SWF 
is er regelmatig contact over meerdere onderwerpen, zo-
als onder andere groenbeheer, ruimtelijke ordening, on-
derhoud en infrastructuur.

Provincie Fryslân
Bij vele onderwerpen in onze regio heeft ook de Provincie 
Fryslân een belangrijke rol. Ook is via Provincie Fryslân 
voor sommige projecten subsidie te verkrijgen, zoals Ie-
pen mienskip fonds.

Ondernemersver. Workum en Promotie Workum
Onder het motto dat we samen vaak sterker zijn dan al-

PB Workum in gesprek met…

leen trekt PB Workum regelmatig gezamenlijk op met de 
georganiseerde ondernemers en winkeliers van Workum. 
Ook stemmen we hiermee de verschillende activiteiten 
per vereniging af. Een goed voorbeeld van deze samen-
werking is de corona werkgroep geweest. Hierbij hebben 
afvaardigingen van de 3 verenigingen gezamenlijk initia-
tieven genomen die Workum verantwoord gastvrij hielden 
tijdens de corona periode

Collega dorps- en plaatselijke belangen 
De dorps- en plaatselijke belangen uit de voormalige ge-
meente Nijefurd hebben zich verenigd in een jaarlijkse 
bijeenkomst van Ald Nijefurd. Jaarlijks komen deze vereni-
gingen bijeen, waarbij men elkar bijpraat over de bij hen 
spelende onderwerpen. Ook wordt de samenwerking met 
de gemeente geëvalueerd en worden soms gezamenlijke 
acties geïnitieerd. Een voorbeeld hiervan zijn de inspan-
ningen om de korting op het OV voor scholieren die op 
grotere afstand van huis naar school gaan, gehandhaafd 
te houden.

Sportverenigingen, stichting Stadsherstel,
Kunstkring, Warkums Erfskip, Museumwerf de Hoop
Over diverse onderwerpen/initiatieven zoekt PB Workum 
contact met de andere verenigingen in de stad. Ook wordt 
PB Workum door deze verenigingen gevraagd om mee te 
praten/denken over hun plannen en/of uitdagingen. Het 
is voor PB Workum een groot genoegen met deze organi-
saties contact te onderhouden en de verbinding onderling 
en met elkaar te zoeken.

Diverse initiatiefgroepen
Het is prachtig te ervaren dat er naast PB Workum vele ini-
tiatiefgroepen en/of verenigingen zijn die zich bekomme-
ren om het welzijn en/of de voorzieningen in Workum. Zo 
onderhoud PB Workum warme contacten met de Bomen-

groep, zijn we in gesprek met de initiatiefnemers die ons 
stadspark willen opwaarderen en zo zijn er meerdere initi-
atiefgroepen waarbij PB Workum graag de samenwerking 
zoekt of met de initiatiefnemers meedenkt of adviseert. 

Ook voor particuliere ondernemers en Workumer inwo-
ners heeft PB Workum graag een luisterend oor. Ook zoekt 
PB Workum vaak contact met Workumers en Workumer 
ondernemers indien zij een bijdrage kunnen leveren aan 
het realiseren van onze plannen. Nog steeds is er vooraf-
gaand aan iedere maandelijkse bestuursvergadering ge-
legenheid voor iedere Workumer om bij ons “binnen te 
lopen”. Wij horen graag wat er speelt, leeft en/of bloeit 
in Workum. 

En zo zijn er nog vele onbenoemde partijen en organisa-
ties waarmee PB Workum regelmatig contact heeft. Wilt u 
weten met wie PB Workum allemaal nog meer contacten 
heeft neem dan gerust contact met ons op of lees verder 
in deze Nieuwsbrief.

Mijn naam is Eleanor Tillema (38 jr.). Geboren in 
Duitsland, getogen in Den Haag, gestudeerd in Leiden 
en gewerkt in Amsterdam. 
Daar leerde ik mijn wâldpyk (Lodewijk) kennen en be-
sloten we 5,5 jaar geleden naar Workum te verhuizen. 
We wonen met inmiddels 2 kinderen (Nicolaas 5 jr, 
Anna 3 jr) aan de rand van de Thomashof op de Sietse 
Gorterstrjitte. 
Tot vorige maand werkte ik bij BeljonWesterterp in 
Heerenveen. Net als veel andere mensen heeft de 
lockdown mij aan het denken gezet over werk-privé 
balans. Ik heb besloten om mijn baan op te zeggen en 
tot de jongste naar school gaat in september te genie-
ten van een sabbatical met als hoogtepunt een rond-
reis door Zweden met het gezin. De voorpret is al leuk!
Vanaf september begin ik als zzp-er gericht op HR-
management en recruitment advies. Maar eerst de 
komende maanden eerst volop tijd voor het gezin en 
hobby’s (harp spelen, surfen, koken)!
We zijn elke dag dankbaar voor ons mooie plekje en 
het fijne leven dat we hier in Workum hebben kunnen 
opbouwen in de afgelopen jaren. Daarom zet ik me 
graag in voor de stad die ons tot nu toe al zoveel goeds 
heeft gebracht en hoop ik mijn steentje bij te kunnen 
dragen om Workum ook in de toekomst een fijne plek 
te laten blijven om te wonen.

Even voorstellen
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Afgelopen woensdagavond, 2 maart werd een presentatie 
gehouden van de nieuwbouwplannen van De Klameare 
ten behoeve van de huidige gebruikers van de Klameare 
en bestuur van Plaatselijk Belang.
Het  bestuur van De Klameare is nu twee jaar met de ge-
meente en Plaatselijk Belang  bezig de nieuwbouwplan-
nen uit te werken. Het resultaat werd gepresenteerd door 
de heer Bauke Tuinstra, architect van TWA architecten te 
Burdaard. Tuinstra heeft veel affiniteit met Workum waar 
hij zijn jeugd doorbracht. In zijn ontwerp wordt rekening 
gehouden met elementen uit de historie van Workum. 
Zoals eerder bericht is er gekozen voor de locatie Pipegaal. 
Een prachtige plek voor een nieuwe accommodatie. Tuin-
stra heeft een fraai gebouw op deze plek ingetekend met 
veel groen en daklijnen die refereren aan de voormalige 
scheepswerven in Workum. Een kunstwerk die de Pijp van 
de kalkovens moet verbeelden zou het plaatje compleet 
maken.
In de nieuwbouw is er plek gereserveerd voor de Biblio-
theek en het is de bedoeling dat ook het filmhuis in een 
van de zalen wordt gevestigd.
 Uiteraard gaat de meeste aandacht uit naar de  mening 
van de huidige gebruikers. Hebben zij voldoende ruimte 
voor hun leden en andere praktische zaken die van be-
lang zijn. De inbreng van de gebruikers heeft altijd voorop 
gestaan met de ontwikkeling van de nieuwbouw en hun 
wensen zullen zoveel mogelijk ingepast worden. De re-
acties uit de zaal op de gepresenteerde schetsen,  plat-
tegronden, inrichting terrein met parkeerplaatsen waren 
zeer positief.
Ook nieuwe gebruikers hopen we te verwelkomen en zal 
de samenwerking met de bibliotheekmedewerkers een 
belangrijke uitdaging worden. Zij kunnen elkaar verster-
ken en ervoor zorgen dat iedereen zich welkom en thuis 
voelt. Het Bestuur verwacht dat De Klameare veel ruimere 
openingstijden hanteert. Naast betaalde krachten is de in-

Nieuwbouw MFC De Klameare

zet van vrijwilligers zeer zeker nodig.
Wethouder Bauke Dam was ook uitgenodigd. Hij liet blij-
ken tevreden te zijn met de voortgang van het proces. 
Belangrijk is dat er aangetoond wordt dat de huidige ge-
bruikers trouw blijven aan De Klameare. Of de nieuwe Kla-
meare er komt durfde de wethouder niet te voorspellen 
maar toonde zich optimistisch.
 Na de gemeenteraadsverkiezingen van 16 maart zal een 

haalbaarheidsplan worden opgesteld ter beoordeling van 
het College van Burgemeester en Wethouders en vervol-
gens zal het plan ter goedkeuring worden voorgelegd aan  
de gemeenteraad. Het haalbaarheidsplan omvat de wijze 
van financiering, garantstelling, dekking exploitatiekosten, 
bijdragen van provincie en gemeente. Diverse fondsen 
zullen nog moeten worden aangeschreven zodra de ge-
meenteraad “groen licht” geeft. Het bestuur staat voor 

een grote uitdaging en we hopen dat de politiek durft 
te investeren in een nieuw duurzaam gebouw met lage 
energie-en onderhoudskosten maar vooral een gebouw 
die een centrale rol gaat spelen als “Mienskipshus” in 
Workum.

Namens het bestuur van de Klameare
Th.J.Houtsma | voorzitter
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Het heeft even geduurd, maar binnenkort wordt begon-
nen met de bouw van 12 woningen aan de Doltewâl. De 
omgevingsvergunning is inmiddels door de gemeente 
verstrekt en de volgende stap is nu de aanbesteding. Het 
terrein is al geruime tijd leeg en wat dat betreft kunnen 
de palen erin.

Op deze locatie stonden 28 duplexwoningen. Deze zijn in-
middels gesloopt. Er worden 12 huurwoningen gebouwd, 

Bouw van 12 woningen op de Doltewâl nu spoedig van start

8 levensloopgeschikt (4 keer 2) en 4 eengezinswoningen 
op deze unieke locatie in Workum. Het ontwerp is van ar-
chitectenbureau Zijlstra uit Harich. In maart vind de aanbe-
steding plaats en z.s.m. daarna zal met de bouw worden 
gestart. 
Plaatselijk Belang is blij dat binnenkort met de bouw kan 
worden gestart. De Doltewâl heeft mét het nieuwe ap-
partementencomplex en straks de 12 nieuwe woningen 
een volledige metamorfose ondergaan. 
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Himmeldei 2022
Voorjaar, vrij van coronaregels, nieuwe frisse start… handen uit de mouwen!Een KNARRENHOF in Workum

Na 2 jaar Corona perikelen en beperkingen, zijn wij als 
Plaatselijk Belang heel blij dat we elkaar weer fysiek 
kunnen ontmoeten en nieuwe plannen kunnen maken.
Een plan wat we o.a  hebben opgevat, is het organise-
ren van een heuse Himmeldei, Voorjaarsschoonmaak, 
Clean up -beurt, hoe je het ook maar wilt noemen.

Zaterdag 2 april staken we de handen uit de mouwen  
en gingen we aan de slag met een schoonmaakbeurt 
van borden, hekjes, bermen en alles wat we verder 
nog tegen kwamen op de hoofdwegen van Workum. 
Met ondersteuning van de gemeente en met hulp van 
de Workumers gingen we met prikstokken en sopjes 

de boel opfrissen. We zijn trots op onze mooie stad en 
we willen de toeristen ook graag weer verwelkomen in 
onze stad.  Het is erg leuk om weer mensen te ontmoe-
ten en zo met elkaar bezig zijn, geeft een goed gevoel 
van saamhorigheid.

Zie jij iets in jouw omgeving, buurt, wijk, stad of dorp 
dat kapot is of misschien minder goed werkt? Bijvoor-
beeld een kapotte stoeptegel? Een gat in de weg of 
schade aan een verkeersbord? Geef het aan door aan 
de gemeente. Dit kan heel gemakkelijk via de website: 
https://sudwestfryslan.nl/onderwerp/melding-doen/

In het voorjaar van 2019 zijn wij een initiatief gestart 
tot het verwezenlijken van een “Knarrenhof” in Wor-
kum, met Zwolle als voorbeeld. “Knarren” verwijst naar 
de door Koot en De Bie bedachte benaming voor ac-
tieve ouderen: Krasse Knarren!

Doel zijn de wat oudere inwoners die hun (gezins-)hui-
zen willen inruilen. Een Knarrenhof biedt hen een zelf-
standige woonomgeving met alle privacy waar “omzien 
naar elkaar” het motto is. Denk hierbij aan de hofjes uit 
het verleden. De Stichting Knarrenhof heeft er al een 
aantal gerealiseerd, en er staan er heel wat op stapel.
Wat is het plan in Workum? We willen minimaal 20 le-
vensloopbestendige huizen rond een gezamenlijke tuin 
realiseren. Ieder heeft ook zijn eigen privé tuin of terras. 
Er is een gezamenlijke ruimte die in overleg met de be-
woners, voor allerlei doelen gebruikt kan worden. Het 
mooie is dat wanneer er een besluit tot het realiseren 
van een Knarrenhof genomen is, de ingeschreven be-
langstellenden mee gaan praten over het geheel en de 
toekomstige eigen woning, binnen de kaders door de 
Stichting aangegeven. De verhouding tussen huur- en 
koophuizen is nog niet bekend.

Zonder publiciteit zijn er al zo’n 80 mensen bij de Stich-
ting als belangstellenden voor Workum ingeschreven. 
Een deel omdat ze erover hoorden van anderen en een 
aantal die zelf door de landelijke publiciteit op zoek gin-
gen naar informatie over deze woonvormen.
Met de gemeente zijn wij en de Stichting al sinds juni 
2019 in gesprek en in eerste instantie is er zeer enthou-
siast gereageerd op dit burgerinitiatief, passend in het 
woonbeleid van de gemeente. 

In 2019 hadden we een locatie op het oog, maar die 
bleek te klein.
Nu zijn er 2 locaties in beeld: 1) een terrein aange-
boden aan de Stichting door particuliere eigenaren en 
2) een terrein van de gemeente. De initiatiefnemers 
(binnen het jargon van de Stichting: ‘Knartrekkers’ ge-
noemd) hebben een absolute voorkeur voor de eer-
ste locatie. Uit een enquête onder de belangstellenden 
bleek eveneens duidelijk een voorkeur voor de locatie. 
Deze is dichter bij het centrum en de voorzieningen!  

De Stichting is al geruime tijd met de eigenaren en de 
gemeente in gesprek. Tussen de Stichting en de eigena-
ren is een principeovereenkomst bereikt. De onderhan-
delingen met de gemeente lopen nog, want er moeten 
bestemmingsplannen e.d. gewijzigd worden en daar is 
nog geen beslissing over genomen. 
Uit contacten met wethouder en politieke vertegen-
woordigers blijkt een brede steun voor een dergelijk 
plan. Nu de uitvoering nog! En op locatie Eén!
Op het moment dat er een positieve uitspraak van de 
gemeente komt, zal de Stichting Knarrenhof i.s.m. de 
initiatiefnemers een informatiebijeenkomst organise-
ren. Maar u hoeft niet daarop te wachten om wat meer 
informatie te bekijken en u al eventueel in te schrijven 
als belangstellende. Hoe eerder ingeschreven, hoe ho-
ger op de lijst. Kijk op www.knarrenhof.nl

Sietske de Boer, Kitty Postma, Adrie Ouweltjes

Knarrenhof



16 17

Notulen jaarvergadering
van Vereniging Plaatselijk Belang op 29 april 2021 om 20.00 uur online via Teams

1. Opening:
Voorzitter Richard de Vries heet de ca. 25 belangstel-
lenden van harte welkom, in het bijzonder onze stads-
coördinatrice Yvonne Sieswerda en enkele aanwezige 
fractieleden. Hoewel de jaarvergadering van Plaatselijk 
Belang (verder PB) op een wat onpersoonlijke manier 
(digitaal) moet plaatsvinden is het toch fijn dat er na 
twee maal uitstel vanwege corona weer een jaarver-
gadering is.

2. Vaststellen van de agenda: 
Er zijn drie personen die schriftelijk vragen hebben in-
gediend, te weten Rients Galema, Lammie de Vries en 
Leendert van Tuinen. Richard stelt voor deze vragen toe 
te voegen aan de rondvraag. Ook Tineke Yntema zal 
dan het woord krijgen. De agenda wordt vastgesteld.

3. Mededelingen van de secretaris:
Secretaris Sandra Buijs deelt mee dat er een aantal 
afmeldingen is binnen gekomen die vooral te maken 
hebben met de raadsvergadering die op ditzelfde tijd-
stip plaatsvindt. Hielke Bandstra (VVD) hoopt later tij-
dens de vergadering nog aan te sluiten, Henk Breimer 
vervangt Sicco Rijpma (FNP), Lianne Dijkstra (VVD) heeft 
zich afgemeld evenals Rinske Poiesz (SWF). Aanwezig 
namens VVD is Auke Plantinga (schaduwfractielid). 
Anne van der Goot (lid) heeft zich afgemeld. Een aan-
tal mensen heeft PB een goede vergadering gewenst. 
Verder zijn er geen mededelingen.

4. Notulen jaarvergadering d.d. 24 april 2019: 
De inmiddels ”gedateerde” notulen van 2019 worden 
doorgenomen en akkoord bevonden, behoudens een 

door PB zelf gemaakte correctie op pagina 3. Tijdens de 
rondvraag werd door Petra Dijkstra de vraag gesteld of 
iedereen op de ijsbaan mag en ook gebruik mag maken 
van alle daar aanwezige attracties, waarop geantwoord 
werd dat ijsbaan en attracties voor algemeen gebruik 
zijn. Dit is echter niet juist: het is gebruikelijk om jezelf 
lid te maken bij aankomst op de ijsbaan. Theunis Wouda 
vult aan dat men voor alle gebruik (niet alleen voor de 
ijsbaan) lid dient te worden van IJsclub Workum. Voor 
€10,- per jaar is het hele gezin lid.

5. Jaaroverzicht 2019/2020: 
Een van de opvallendste projecten van de afgelopen 
tijd was het glasvezel-project. PB zag in de samenwer-
king met Delta Fiber voor Workum de snelste route om 
glasvezel op korte termijn te realiseren. 
Het project gaf veel positieve energie en de gewenste 
aantallen werden met veel inzet bereikt. Er was een 
prettige samenwerking met meerdere Workumers/
partijen zoals Friso, bakkers, Klaas Folkerts, Pizza met 
Pazzi, Poiesz, sportverenigingen. Deze laatsten hebben 
mede door hun geleverde inspanningen een mooie op-
brengst voor hun club verdiend. 

In 2019 heeft PB geholpen bij het opstarten van de 
Rolpeal, vooral met werven van vrijwilligers. Het begon 
allemaal net goed te draaien voordat corona kwam.

Een ander mooi resultaat dat is geboekt, vanuit de Kwa-
liteitsimpuls, is het bewegwijzeringsproject. De nieuwe 
(toeristische) bewegwijzering heeft Workum weer een 
stukje vooruit geholpen en zal voor de toeristen van 
toegevoegde waarde zijn. 

Knilles

Nu de kruitdampen van corona opgetrokken zijn, krijgen 
we weer een groot deel van ons normale leven terug. Een 
mooi vooruitzicht voor de Workumers, alhoewel er in Wor-
kum de afgelopen tijd ook veel verdwenen of gesloten is. 
Zaken die het leven aangenaam maken. Wat de fijnproe-
vers en de liefhebbers van een alcoholische versnapering 
betreft kunnen café September en Restaurant Séburch 
doorgestreept worden, de vegetariërs zien de deur van it 
Pottebakkershús al tijden gesloten evenals de poorten van 
de Herberg van Lammert en Klaasje. Hotel de Wymerts 
ontvangt straks geen gasten meer en het Tapasrestaurant 
heeft zijn laatste hapjes geserveerd. Daar hoef je geen 
keuzestress meer van te krijgen. Op geestelijk gebied ver-
dween eerst de Gereformeerde Kerk en binnenkort wordt 
ook de Werenfridus Kerk door de Paus afgestoten. Hier 
en daar verdwijnt een winkel, maar er komen gelukkig 
ook weer bij. Huizen vliegen als warme broodjes over de 
toonbank voor prijzen waar de gemiddelde Workumer 
voorheen alleen maar van kon dromen. Dat houdt jammer 
genoeg ook in dat de jonge Workumer rustig verder kan 
blijven dromen over zijn droomhuis. De jeugd vertrekt, 
nieuwe Workumers arriveren. Het is een komen en gaan. 
En Workum verandert mee, zoals het door de jaren heen 
veranderd is. Zoals van alle plannen er veel in schoonheid 
sterven, zo zijn van alle Workumers door de eeuwen heen 
de meesten al lang begraven en vergeten  en alles wat 
de Workumers ooit bezaten afgevoerd naar het vuilstort, 
“de Jiskepôle”.
Erg? Misschien, misschien ook niet. Vorig jaar is de “Jis-
kepôle” gesaneerd en is er een meter grond over de res-
ten van Workums afgedankte rijkdom gestort. Zand erover. 
Wat je niet meer ziet is er ook nooit geweest. Plaatselijk 
Belang heeft de supervisie over wat er met het nieuwe 

stukje gemeenschapsgrond moet gebeuren. De Worku-
mer theatergroep De Paupers bijt deze zomer het spits af 
met hun voorstelling “Sânderoer” en geeft daarmee een 
voorbeeld van welke mooie dingen je met de “Jiskepôle” 
kunt doen. Met de voorstelling willen de Paupers het pu-
bliek de pareltjes aan wijzen die tussen de rotzooi verbor-
gen liggen. Net als Steigstra die er zijn levenswerk van 
maakte om op de “Jiskepôle” te zoeken naar datgene wat 
nog maar enigszins van waarde was, om het vervolgens 
in zijn woning aan het Noard een tweede of zelfs een 
derde leven te geven. Tot zijn huis te vol werd. Steigstra 
is al lang uit het straatbeeld en waarschijnlijk ook uit de 
herinnering verdwenen.
Maar er komen nieuwe Steigstra’s, op een andere manier 
wellicht, maar dat ze komen staat als een paal boven wa-
ter. Om vandaag, op de fundamenten van gister, morgen 
de moeite waard te maken. Het Workumer huis is nog 
lang niet vol!

De Broer Van

Steigstra

Wie is Knilles? Knilles staat voor de Workumer 

met een mening. Hij steekt deze nooit onder 

stoelen of banken. Normaal vind je hem op 

straat, in de leugenbank of aan de bar van zijn 

stamkroeg. Knilles schopt om zich heen, bijt van 

zich af. Nooit kreeg hij de mogelijkheid om eens 

even te zeggen waar het op staat, om eens iets 

te zeggen op het moment dat een ander zwijgt. 

Knilles is iedereen die zich in deze persoon her-

kent en Knilles wisselt elke keer van gedaante. 

Als Knilles zijn mening verkondigt, schrijft hij 

deze op (bij voorkeur digitaal) en zorgt hij ervoor 

dat hij deze tijdig bij een van de bestuursleden 

inlevert. 
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Met andere Kwaliteitsimpuls deelprojecten is PB nog 
steeds bezig. Een aantal werkgroepen (bestaande uit 
afvaardigingen van PB, Ondernemersvereniging Wor-
kum, Promotie Workum, Stadsherstel, gemeente SWF, 
omwonenden) is hierin actief.
De werkgroep Parkeer en Verkeersplan houdt zich be-
zig met meerdere onderdelen, zoals de Hearewei als 
toegangspoort voor Workum en de verbetering van de 
oversteek aan de noordzijde van Workum (ter hoogte 
van de dierenartspraktijk) in samenwerking met de ge-
meente. Ook de werkgroep Begine, toegangspoort naar 
het stadscentrum, heeft de eerste werkzaamheden op-
gestart. Dit geldt eveneens voor het project kunstwerk 
op de rotonde, dat aan Workum een meer uitnodigende 
entree moet geven. Een aantal artistieke mensen zijn 
hiermee bezig en er vindt nu overleg plaats met de 
Provincie.

Voorbeelden van andere nog lopende projecten waar 
PB bij betrokken is zijn Van Harte Skjin, nieuwbouw van 
de scholen/kinderopvang, koppelkansen en Windpark 
Fryslân/ Omgevingsfonds. In de Adviesraad van het 
Omgevingsfonds zit Jacob van der Valk namens PB en 
OVW. Ook PB-lid Henk Miedema is hierbij nauw betrok-
ken (kustlijn IJsselmeer).

PB is ook zeer betrokken bij de toekomst van de Kla-
meare. Het Stichtingsbestuur van de Klameare is van 
mening dat het huidige pand niet toekomstbestendig 
is. PB is betrokken in het project, maar heeft geen lei-
dende rol.

Ondanks corona is dit een forse activiteitenlijst. En hoe-
wel sommige zaken ‘on hold’ staan, bruist het bestuur 
van energie om weer zaken op te pakken.

6. Financieel verslag 2019/2020: 
Penningmeester Keimpe Bekkema krijgt het woord.
Het verslag van 2019 is gecontroleerd en heeft op de 
website gestaan. Er zijn geen vragen over gekomen.
Het jaarverslag van 2020 is in verband met coronabe-

perkingen nog niet gecontroleerd door de kascommis-
sie (P. Dijkstra en P. Tolsma). Op de balans is te zien dat 
PB er gezond voor staat. Met betrekking tot de exploi-
tatie van 2020 werd uitgegaan van een nadelig saldo. 
Dit werd echter een positief saldo. Vier punten worden 
er uitgelicht:
- de reparatie van het draaiorgel die dankzij subsidies 

van Stichting Stadsburgerweeshuis en Stichting Jonk-
vrouwe J.E.J. Bas Backer kon worden bekostigd

- het niet doorgaan van het Sinterklaasfeest vanwege 
corona

- geen bestuurskosten vanwege vooral digitale verga-
deringen i.p.v. fysieke vergaderingen

- geen kosten Algemene Leden Vergadering 2020 (ge-
annuleerd i.v.m. corona)

Henk Miedema merkt op dat het vermogen van PB 
ruim €107.000,- gaat bedragen, daarmee dus boven € 
100.000,- komt, hetgeen rentekosten gaat opleveren 
als dit op de bank staat. De penningmeester zoekt hier-
voor indien nodig een creatieve oplossing.

De voorzitter stelt voor om de kascommissie in 2022 
decharge te verlenen.

7. Vaststellen begroting 2021: 
De penningmeester geeft zijn toelichting op de begro-
ting. De cijfers uit het verleden zijn hierbij als uitgangs-
punt genomen. Inkomsten komen uit de jaarlijkse ge-
meentesubsidie en de contributie van leden en leveren 
positief saldo op, waarmee het bestuur naast de jaar-
lijks terugkerende kostenposten nieuwe dingen die op 
het pad van PB komen kan financieren. De leden stem-
men hiermee in en de begroting voor 2021 is daarmee 
vastgesteld.

8. Bestuursverkiezing:
Richard de Vries, Hilde Bosma en Wiepke Popkema wa-
ren aan het einde van hun termijn in 2019 en hebben 
zich herkiesbaar gesteld. Keimpe Bekkema is herkies-
baar in 2021. Er zijn geen bezwaren tegen de herbe-

noeming van deze bestuursleden.
Vandaag wordt officieel afscheid van Henny de Jong 
genomen. Henny heeft zich ruim 6 jaar ingezet als be-
stuurslid, maar vanwege andere drukke bezigheden 
verlaat zij het bestuur van PB. Na afloop van haar ter-
mijn in 2020 is Henny gebleven totdat er een nieuwe 
kandidaat gevonden was, het geen haar grote betrok-
kenheid bij PB laat zien. Henny was (samen met haar 
man Johan) de “ogen en oren van Workum”. Daarnaast 
heeft zij zich regelmatig als notulist opgeworpen en 
ook haar goede band met Knilles wordt genoemd. Haar 
lekkernijen bij de vergadering zullen gemist worden. 
Maar iedereen zal Henny nog regelmatig tegenkomen 
bij It Soal of bij ‘Workum Bruist’. Henny wordt nogmaals 
hartelijk bedankt en pakt haar cadeau -een bak/kook-
boek en dinerbon- uit.

Gelukkig wordt het afscheid gevolgd door een nieuwe 
kennismaking. Simonia de Boer-Van Dijk, in Workum 
geboren en getogen en bij veel mensen in Workum 
bekend, is al sinds september 2020 aan de slag voor 
PB en heeft zich onder andere al erg ingespannen voor 
het glasvezel-project in Workum. Simonia krijgt de ge-
legenheid zich voor te stellen en wordt voorgedragen 
als nieuw bestuurslid. Na duidelijke goedkeuring van de 
aanwezigen is zij vanaf nu officieel bestuurslid.

9. Rondvraag: 
Rients Galema krijgt de gelegenheid om zijn vragen 
toe te lichten over het woningbouw programma SWF 
voor Workum. Hij signaleert op dit moment weinig mo-
gelijkheden voor nieuwbouw, anders dan kleine inbrei-
dingslocaties.
Antwoord: woningbouw in Workum heeft gelet op de 
schaarste ook binnen PB steeds meer aandacht. PB ziet 
door de berichtgeving in de media kansen voor Wor-
kum. Overleg met de gemeente is aangevraagd, om zo 
de woningsituatie en mogelijkheden in en voor Wor-
kum concreter op de kaart te krijgen. PB moet het sig-
naal afgeven dat er behoefte is in het midden- en bo-
vensegment, zodat er in het ondersegment woningen 

vrij komen. PB ondersteunt daarom ook initiatieven als 
een Knarrenhof en ziet perspectief in appartementen in 
bijvoorbeeld de huidige Klameare. De korte/lange ter-
mijnvisie is ook terug te vinden in het ambitiedocument 
van 2019. In Workum moet vooral gezocht worden naar 
inbreidingslocaties en waar mogelijk ook nieuwe loca-
ties voor grootschaliger uitbreiding.
 
Henk Breimer (FNP) ondersteunt het belang van bouw-
plannen. Vraag: is er voldoende bouwgrond om hieraan 
te voldoen of te verkrijgen? Antwoord: zeer kleinschali-
ge inbreiding. Voor uitbreiding bestemde grond bij Tho-
mashof is enkele jaren gelden terug gegeven en heeft 
thans een agrarische bestemming.
Rients Galema oppert dat voor de langere termijn het 
gebied tegenover Priestershoek/St.Annafinne wellicht 
een mogelijkheid zou kunnen zijn. Goed om uit te zoe-
ken of deze optie nog actueel is.
Henk Breimer geeft aan dat het belangrijk is om een 
vinger aan de pols te houden.
Volgens Henk Miedema is Thomashof mogelijk ver-
kocht met conditie om het stuk grond onder voorkeurs-
recht terug te kopen tegen hetzelfde bedrag als waar 
het voor verkocht is.
PB neemt dit punt mee in het overleg naar de gemeen-
te.
Kitty Postma laat weten dat de Knarrenhof nog steeds 
loopt. Dit project van 20-40 woningen, dat ook elders 
in Nederland wordt ontwikkeld, bestaat uit midden-
huurwoningen en koopwoningen van ca. € 200.000 tot 
€ 300.000. De gemeente stelt zich hierbij welwillend 
op. Mogelijk komt er op korte termijn een stuk grond 
beschikbaar. Binnenkort is hier misschien meer nieuws 
over. De voorzitter wenst de projectgroep hierbij veel 
succes.
Auke Plantinga: geeft aan dat de wethouder van de 
VVD meer woningen wil buiten Bolsward en Sneek. De 
gemeente wordt daarbij op dit moment tegengehou-
den door Provincie, zo lijkt het. Daarom is aanvankelijk 
ingezet op uitbreiding van woningen in de grotere ker-
nen, vanwege de verwachte krimp.
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De tweede vraag in de rondvraag komt van Lammie 
de Vries. Zij vraagt zich af of er niets kan worden ge-
daan aan het bord ‘doorgaand verkeer’ naar links bij 
de ingang van de Begine dat regelmatig vernield en 
vervangen is. De voorzitter geeft aan dat het bord nu 
eerst door de gemeente is weggehaald om te zien wat 
er gebeurt.

Vervolgens krijgt Leendert van Tuinen het woord. Hij 
spreekt zijn zorg uit over de mogelijke locatie voor de 
nieuwe Klameare. Hij is bang voor aantasting van de 
openheid door een groot en hoog gebouw, mogelijke 
overlast door muziek en andere drukte, vooral voor 
Mariënacker. Seniorenappartementen zouden volgens 
hem een idee kunnen zijn op de locatie. Hij heeft dit 
ook doorgegeven aan het Stichtingsbestuur Klameare. 
Antwoord PB: werkgroepen kijken naar de inrichting 
van dit gebied. Ook de gemeente en een landschapsar-
chitect zijn betrokken. Het wachten is nu eerst op con-
crete plannen om vervolgens eventuele bezwaren hier-
tegen goed te kunnen beoordelen. 

Tineke Yntema maakt melding van het feit dat Wor-
kum.nl wordt vernieuwd. Workum.nl is ontstaan uit PB 
en gaat vanaf ca. mei/juni verder in stichtingsvorm. 
Verenigingen en bedrijven worden gevraagd zich te 
presenteren. Via info@workum.nl kan men contact op-
nemen over hoe men zich kan promoten. Eén centrale 
webportal voor Workum is volgens PB een mooi initi-
atief.

Auke Buren: geeft zijn complimenten voor het door-
zettingsvermogen en het gerealiseerde succes inzake 
de komst van glasvezel, waarmee Workum zichzelf een 
grote dienst bewijst.

De voorzitter heeft vervolgens ook nog ‘breaking news’: 
PB had deze week overleg met DeltaFiber. DeltaFiber 
laat bij alle 1.900 woningen in Workum glasvezel aan-
leggen. Mensen die zich tot nu toe nog niet aangemeld 
hebben moeten, zodra ze de glasvezel willen gebrui-

ken, wel aansluitkosten betalen. Maar de infrastructuur 
ligt er dan in ieder geval en de straat hoeft maar één 
keer open. Een zgn. boppeslach! Daarnaast zal de POP-
locatie ook nog wat aantrekkelijker worden aangekleed.

Henny de Jong heeft zich aangemeld voor glasvezel, 
maar is nog niet gebeld. Hoe zit dit? DeltaFiber heeft 
wat moeite met de providers (Caiway, Delta en Online.
nl). De providers moeten bellen, DeltaFiber legt enkel 
de infrastructuur (kabel) aan. Er wordt dus nog contact 
opgenomen, maar e.e.a. loopt net iets anders dan eer-
der werd gezegd. Bij Ferwoude ligt de kabel al. Workum 
wordt het hoofdstation voor de Zuidwesthoek. Kortom, 
het komt er aan!

Leendert van Tuinen vindt dit een goede ontwikkeling 
en ziet het voordeel van geen aansluitkosten voor de 
vroege aanmelders.

10. Sluiting: 
De voorzitter sluit hierna het formele gedeelte van de 
vergadering en geeft het woord aan Frank van het Reve.

Presentatie “It Soal” door Frank van het Reve 
Na een korte pauze, waarin ook Jos van de Vijver zich 
bij de vergadering heeft gevoegd, bedankt Frank PB 
voor de uitnodiging en stelt zich voor als beheerder van 
de camping en jachthaven Aquaresort It Soal. Aan de 
hand van een digitale presentatie laat hij de plannen 
zien waarmee men inmiddels -nadat de plannen 10 
jaar geleden al klaar lagen- bezig is op It Soal. 

Vragen: 
Rients Galema: voorziet Frank ook groei in toeristische 
watersporters vanwege de grote opslaghal voor boten? 
Volgens Frank is er behoefte aan ruimtes waar aan bo-
ten geklust kan worden en aan overdekte winterstal-
ling. Het aantal watersporters kan hierdoor dus groeien.

Henny de Jong vraagt wanneer alles klaar is? De hal 
is gereed in najaar ’21, de strandappartementen rond 

april ’23, vervolgens komen haven en appartementen 
aan de beurt en tot slot het hotel. In 2025 moet het 
hele project gereed zijn.
Frank meldt dat het ‘bijna definitieve’ ontwerp van de 
strandappartementen net binnen is gekomen. De bouw 
hiervan start in april 2022. 
Doelgroep voor de appartementen: dit betreft recrea-
tiewoningen voor de verkoop met een verplichting ze 
te verhuren, zodat er geen leegstand ontstaat gedu-
rende het jaar, maar er juist reuring blijft in het gebied. 
Henk Miedema: hoe zit het met de bebouwing en de 
riolering? En wordt de verlichting langs de Sudersélea-
ne en het voetpad gefatsoeneerd, nu er meer verkeer 
komt? Voor de riolering is volgens Frank al aandacht. 
De gemeente bekijkt of het huidige systeem aan de 
eisen voldoet. Waarschijnlijk wordt de verlichting etc. 
bekeken in samenhang met de zonnepanelen die wor-
den geplaatst op de botenopslag-hal. Wellicht kan PB 
dit ook aanwakkeren.

Tineke Yntema: Hoe zit het met de zeilvereniging en 
de strekdam in relatie met de plannen van Frank? De 
plannen staan de strekdam niet in de weg. Frank is hier 
voorstander van. Het zand uit de nieuwe haven kan 
mogelijk voor de strekdam worden gebruikt. De punt 
blijft voor zeilwedstrijden bereikbaar (via de camping).
Gaat de camping ook in de winter open met al deze 
plannen? Er komen meer faciliteiten voor de winter. 
Men gaat naar een jaar rond exploitatie toe.

Theunis Wouda vraagt of verbetering van het grindpad 
langs het strand ook door de gemeente wordt meege-
nomen? Frank geeft aan dat dit deel van de gemeente 
is. Er rust weliswaar een onderhoudsverplichting van ít 
Soal naar de gemeente, maar alle afspraken over wie 
wat onderhoudt worden nu geactualiseerd. Ook de par-
keergelegenheid en voorzieningen alsmede het toilet-
gebouw blijven op de agenda staan van PB. Eveneens 
zal PB haar rol innemen m.b.t. de inrichting van het 
strand en de IJsselmeerkust.
Men is momenteel bezig met de surfscholen over een 

vaste faciliteit, d.w.z. een nieuw gebouw met toilet-
voorziening, aldus Frank. Ook het Watersportverbond 
heeft interesse getoond om in Workum de foiling les-
sen te organiseren.
Tenslotte wordt als optie gemeld dat er wellicht nog 
kansen liggen qua financiering voor verschillende aan-
vullende wensen vanuit het Windpark-project.

Simonia de Boer: er wordt binnen dit hele grote pro-
ject ook naar verduurzaming gekeken, gezien de zon-
nepanelen op de botenstalling. Wat wordt er nog meer 
gedaan? Frank meldt dat er geen gasleiding komt en 
dat duurzaamheid een grote rol speelt in het project.

Henk Miedema: de strekdam zou eind ’23 klaar zijn. 
Henk geeft aan bezig te zijn met een morfoloog over 
ondieptes bij het strand. Probleem hierbij is scheiding 
in gebieden met o.a. Fryske Gea. Binnenkort volgt over-
leg. Dit is wat er nu speelt.

Jeltje Jellema is onder de indruk van het mooie plan 
en ook andere aanwezigen laten hun positieve indruk 
blijken.

Tot slot: de voorzitter bedankt iedereen voor het deel-
nemen aan deze vergadering. Frank wordt hartelijk be-
dankt voor zijn mooie presentatie en succes gewenst 
met de realisatie van de plannen op It Soal. Voor na-
branders kan men terecht bij Frank. Om enkele minuten 
voor tien uur sluit Richard af met de woorden hopelijk 
tot gauw, fysiek op het terras of bij de volgende verga-
dering in de Klameare en dan kan iedereen thuis zijn 
eigen drankje gaan inschenken na een prettige verga-
dering.
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Nieuwe leden,
help ons mee!

In 2021 mochten wij 51 nieuwe leden verwelkomen. Dit 
kwam vooral door onze fotopuzzel (zie foto) tijdens de 
Winterfair: deze leverde 20 nieuwe aanmeldingen op! Mo-
menteel is bijna de helft van de huishoudens in Workum 
lid van Plaatselijk Belang. 
We willen het ledental het liefst zien groeien om sterk te 
staan als een serieuze gesprekspartner op allerlei vlakken 
in onze Workumer samenleving, waar op dit moment toch 
belangrijke zaken aan de orde zijn. Incidenteel meldt zich 
spontaan een nieuw lid. Onze “stille” ledenwerfactie gaat 
steeds door. Daarom hebben we de aanmeldingsbon voor 

het lidmaatschap ook in deze Nieuwsbrief weer afgedrukt. 
Zie ook onze eerdere oproep in deze Nieuwsbrief. Werf 
nieuwe leden en ontvang een Workumer vlag!! Mochten 
er in uw familie- of vriendenkring mensen zijn die nog 
niet lid zijn van Plaatselijk Belang en het “belang” van 
een krachtige vereniging onderstrepen, spoor hen aan om 
lid te worden van Plaatselijk Belang. Contributie is slechts
€ 10,-- per jaar. De aanmeldingsbon kunt u inleveren 
bij één van de bestuursleden of ingescand mailen naar
penningmeester@plaatselijkbelangworkum.nl.
Aanmelden via de website kan ook. 

✁✁ ✁

    Aanmelding lidmaatschap

Ondergetekende geeft zich hierbij op als lid van de “Vereniging Plaatselijk Belang Workum”

Naam: .................................................................................................................................................................................................................................................

Adres: ....................................................................................................... PC/Woonplaats: ......................................................................................................

E-mailadres voor nieuwsbrief:.................................................................................................................................................................................................

Betaling contributie door middel van automatische incasso: JA / NEE

Indien ‘Ja’: ondergetekende verleent hierbij tot wederopzegging machtiging aan
Vereniging Plaatselijk Belang Workum om jaarlijks de contributie van 

IBAN nr: ........................................................................................................................................................  af te schrijven.

Datum: .....................................................................  Handtekening nieuw lid: .....................................................................................................................
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